

Jahresbericht 2019 / 2020 Masters

Der Masters Worldcup in Cogne ITA vom 5. Bis 14. März 2020 wurde abgesagt. Die Schweiz wäre mit gut 50 AthletenInnen am Start gewesen.

Nach langem hin und her haben alle Schweizer ihre Vorauszahlungen zurück erhalten.

Wir vom SC Beckenried hatten die Organisation der Zentralschweizer Langlaufmeisterschaften 2020 übernommen. So haben wir die Masters SM 2020 auch gleich dort integriert. Was sich bestens bewährte. Es waren rund 50 Masters am Start.

Betreff der Durchführung der Langlaufrennen für den Winter 2020 / 2021 müssen wir schauen wie sich die Lage entwickelt. Ich denke dass ich dann relativ kurzfristig schauen werde die Masters SM 2021 dann in einem rennen zu integrieren.

Roland May, 4.11.2020

Annual Report 2019 / 2020 Masters

The Masters World Cup in Cogne ITA from March 5 to 14, 2020 has been cancelled. Switzerland would have been at the start with a good 50 athletes. After a long back and forth, all Swiss have received their advance payments back.

We at SC Beckenried took over the organisation of the Central Swiss Cross Country Championships 2020. So we integrated the Masters SM 2020 right there. Which proved to be the best. There were about 50 Masters at the start.

Regarding the implementation of the cross-country races for the winter of 2020 / 2021, we have to see how the situation develops. I think I'll look at the Masters SM 2021 in a run in the short term.

Roland May, 4.11.2020